
 

 

 

Protokoll styrelsemöte nr 4 - 2016-2017 

 

Dag: Lördag den 12 november.    

Tid: Kl 10 -12 

Plats: Hos Herman ÖT20 

 

Närvarande 

Anders Reyman  ordf 

 Clas Gunnarsson   kassör 

 Solveig Norrman  ledamot 

 Hans-Göran Hermansson ledamot 

 Pär Svensson  suppleant 

 Jan Dahlström  sekreterare 

  

Dagordning 

 

1 Mötet öppnas 

2 Föregående protokoll  

 - Godkändes. 

3  Rapporter 

- Reningsverket. Efter diskussion med kommunen. Det finns inget 

villkorat i bygglovet angående vallen.  Med anledning av detta gör vi 

inga ytterligare åtgärder angående Reningsverket, dagens utförande 

och lösningar är OK.   
 

4 Ekonomi 

 - Alla avgifter kommit in förutom från 2. Clas jobbar med dessa. 
 

5 Pågående arbeten 

- Pumphuset. Jobbet pågår, tankarna är på gång in. Vi behöver 

montera ett filter innan vi kan spola hela systemet. Inget datum klart 

ännu för spolningen.  



 - Fiber installationen. Jobb pågår angående vägen. 
 

6 Kommande möten 

 Nästa möte 17 december. 
 

7 Övriga frågor 

- Beställningar hos Andreassons Handelsträdgård skall gå via Solveig  

 Norrman. Clas stämmer av detta med Handelsträdgården. 

- Förlängning av el-avtal (Ellevio) – klart. 

- Förlängning av Ingemar Rutgersson – klart 

Kommentar angående våra mötes- och vändplatser. Det är Ok att 

parkera på dessa, bara man kan vända på vändplatserna. Vid snöfall 

och Ingemar inte kan skotta mötes/ vändplatserna pga av att bilar står 

parkerade där, får berörda se till att skotta dessa själva.    

- Skall vi förlänga inkasso avtalet?  Nej det gör vi inte.  

- Hannagruppen får en del synpunkter på jobb som ska utföras. Dom 

jobbar på uppdrag. De som har frågor om detta kontaktar styrelsen 

genom Solveig Norrman.  

- Brevlådehållare på NT och ÖT. Vi ser över att göra om dessa för att 

klara Postens krav.  Clas pratar med Arly.    
 

8 Avslut 

 
 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

 
Jan Dahlström   Anders Reyman 

    Ordf. 
 

 

 


